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Gemensamt:  
Först vill vi passa på att tacka de föräldrar som hjälpte oss att justera de nya bänkarna förra 
fredagen. De passar ”finfint” och nu sitter alla elever skönt. Ni ska veta att det är enormt 
värdefullt för oss att kunna ringa om vi behöver ett litet handtag. På så sätt får vi dessutom vår 
egen skola, där föräldrar, barn och personal är delaktiga, var och en på sitt eget sätt. 
Kanske finns det någon annan som kan tänka sig ge ett handtag, tänk till över detta, så skickar vi 
runt en liten lista på föräldramötet. 
På tisdag den 22/9 har vi skoljoggen. Medtag idrottskläder för utomhusbruk, duschhandduk samt 
en frivillig springslant (5-10 kr).  
Varje fredag fm har barnen i 3-4-5:an slöjd på skolan. Från Grimslöv har vi rekryterat Ingrid 
Wågström som har textilslöjd. För träslöjd ansvarar tillsammans lärarlaget bestående av Ingvar 
Johansson, Tomas Olofsson och Christina Björkman 
Vi vill passa på att påminna om föräldramötet på mån.den 21/9. Välkomna enl. tidigare 
schema. 
 
Våra tankar går speciellt denna veckan till Greta, som mist sin pappa. Vi i personalen gör allt vad 
vi kan för att stötta familjen i denna svåra situation. 
 
Fritids: 
I torsdags hade vi en härlig eftermiddag när vi grillade korv vid vår uppfräschade grillplats. 
Efter barnens önskemål har vi börjat sjunga en del vid samlingarna. Törnrosa, En bonde i vår by 
och Bro, bro breja har varit särskilt uppskattade. Stormöte har vi också haft där barnen har 
fått komma med förslag på vad de vill göra på sin fritidstid.  Vi jobbar vidare på detta och några 
utav förslagen kommer vi att genomföra under höstlovet.  
 
 
 
 
F-klassen: 
Det är härligt att se alla när de leker. Just nu är det mycket med kaplastavar och då bygga olika 
saker, rita och att vara i ”lekrummet” på fritids. Just nu fungerar det som klädesaffär eller som 
sjukhus/vårdcentral. Alla är med och gör något. I tisdags när vi hade naturförmiddagen gjorde vi 
naturvävar. De blev verkligen personliga. Vi kommer att hänga dem i korridoren. Kom gärna in och 
titta på dem! Vi har varit ute i byn på upptäcktsfärd efter saker/föremål mm som det finns 1, 2, 
3 och 4 stycken utav. Sakerna blev avbildade i deras egna matteböcker och sedan arbetade vi 
med orden dubbelt och dess innebörd. T ex något barn såg två dörrar, och ritade då av det. 
Barnet ritade sedan dubbelt så många dörrar i rutan intill. Vilken entusiasm det var. Bravo! Vid 
förra gångens klassråd kom förslaget upp att vi skulle ha en ”leksaksdag”. Vi röstade om det och 
tänka sig, alla ville ha det! Barnen får därför ta med sig en leksak till skolan fredagen den 25 
september. Det ska vara någon kär leksak som han/hon gärna vill leka med och då även visa upp 
och bjuda in fler i leken.  
 
 
  
 



1-2-3:an 
Barnen jobbar på bra och är duktiga. De tar ett bra ansvar över sina skolarbeten! 
Bänkarna är på plats! Tack för hjälpen ”papporna”! Barnen får ta med eget bänkpapper om de vill, 
annars lägger vi i ett papper som vi har i skolan. En del barn behöver hjälp med att komma ihåg 
sina gympakläder! Våra idrottsdagar är måndag och torsdag. Lite extra strumpor att kunna ta till 
när de andra blivit blöta vore också bra att ha här i skolan. 
Vi startar rättstavning som veckoläxa för 2 och 3:or.  
 
 
 
4-5:an 
Vi arbetar mycket med fotosyntesen och berättelsen om ”Herr Kvist”. Eleverna är mycket bra på 
lövträd och en del kan skilja på 13 stycken. När vi är ute använder vi en jättestor markduk som 
hjälper oss med artbestämningen. 
Vår klass kommer att arbeta extra med orientering på måndag,  det är ingen idrott i vanliga fall 
den dagen så påminn dem extra att ta med idrottskläder. 
Det är bra om alla elever kan ta med bänkpapper till de nya bänkarna, de håller längre på det 
viset.  
På fredagarna försöker jag skicka hem glosprov och rättstavning. Ta en titt på hur det gått och 
skriv på till nästa vecka. 
    
 
Styrelsen: 
Vi ser fram emot att få en stund tillsammans på föräldramötet. Vi kan rapportera hur vi arbetar 
och kanske få förslag från er att ta upp på nästa styrelsemöte. 
Som ni kanske läst i lokaltidningarna är det okej att åka med kommunens skolskjutsar i mån av 
plats, bara det är föräldrarna som köper klippkorten. 
 
 
 
 

Ha en trevlig helg, önskar vi alla!  


